

22.11.2024

VN/31780/2024
VN/31780/2024-STM-5

☐	Föreskrift
☒	Anvisning
☐	Rekommendation

Bestämmelser som utfärdandet av föreskrifterna/anvisningarna grundar sig på Reglemente för statsrådet (262/2003) 22 §
Målgrupper Välfärdsområdena
Giltighetstid 1.1.2025 – 31.12.2025

Arvoden och ersättningar för familjevård 2025

Arvodena och ersättningarna för familjevård ändras från och med 1.1.2025

Vårdarvodets minimibelopp stiger till 944,34 euro

Vårdarvodets minimibelopp enligt 16 § i familjevårdslagen (263/2015) höjs per person i familjevård till 944,34 euro per kalendermånad från och med 1.1.2025.

Sedan 1.7.2016 har vårdarvodets minimibelopp enligt familjevårdslagen varit 775,00 euro per månad. Beloppet av vårdarvoden justeras kalenderårsvis med den lönekoeficient som avses i 96 § i lagen om pension för arbetstagare (395/2006). Den lönekoeficient som fastställts för år 2024 är 1,637 och den som fastställts för år 2025 är 1,673. Därmed höjs vårdarvodets minimibelopp med 2,2 procent jämfört med nivån för år 2024 från och med 1.1.2025.

Även högre vårdarvode än minimibeloppet på 944,34 euro kan betalas ut. Vårdarvodet kan av särskilda skäl enligt överenskommelse även betalas till ett belopp som understiger minimibeloppet.

Om man i ett uppdragsavtal har kommit överens om att vårdarvodet är högre eller lägre än minimibeloppet höjs vårdarvodets belopp på grund av indexjustering med 2,2 procent från och med 1.1.2025.

Kostnadsersättning och startersättning

De kostnadsersättningar och startersättningar som betalas till familjevårdare ska enligt 19 § i familjevårdslagen justeras kalenderårsvis vid ingången av året i enlighet med den årliga ändringen av levnadskostnadsindex för oktober föregående år (oktober 1951=100). Poängtalet för levnadskostnadsindex för oktober 2023 var 2318 och 2343 för oktober 2024. Poängtalet har stigit med cirka 1,08 procent. Ersättningarnas minimibelopp enligt familjevårdslagen ska nu justeras så att det motsvarar förändringen av poängtalet för levnadskostnadsindex.

Från och med 1.1.2025 är kostnadsersättningens minimibelopp enligt 17 § i familjevårdslagen 502,17 euro. Även andra kostnadsersättningar än kostnadsersättningens minimibelopp ska justeras så att de motsvarar förändringen av poängtalet för levnadskostnadsindex från och med 1.1.2025.



22.11.2024

VN/31780/2024
VN/31780/2024-STM-5

Även startersättningens maximibelopp enligt 18 § i familjevårdslagen ska justeras så att det motsvarar förändringen av poängtalet för levnadskostnadsindex. Från och med 1.1.2025 är startersättningens maximibelopp 3 566,21 euro per person i familjevård.

Kanslichef Veli-Mikko Niemi

Regeringssekreterare Titta Honkala

Ytterligare information

Regeringssekreterare Titta Honkala, p. 02951 63457, fornamn.efternamn@gov.fi, social- och hälsovårdsministeriet

Sändlista

Välfärdsområden
Regionförvaltningsverken
Förvaltningsdomstolarna
Förbundet för Familjevård i Finland rf
SOSTE Finlands social och hälsa rf
Fackorganisationen för högutbildade inom socialbranschen Talentia rf
Folkpensionsanstalten
Riksdagens biträdande justitieombudsman
Institutet för hälsa och välfärd
Tillstånds- och tillsynsverket för social- och hälsovården
Välfärdsområdesbolaget Hyvil Ab
Socialattachéerna (Stockholm och Genève)
Ålands landskapsregering

För kännedom

STM Social- och hälsovårdsminister
STM OHO Avdelningen för styrning av social- och hälsovården
STM YTO Avdelningen för gemenskaper, organisationer och funktionsförmåga